



Date 15/1/2024

تاريخ 2024/1/15

Salalah Mills Company SAOG would like to inform the capital market, the Muscat Stock Exchange and the investor community as follows:-

Following the previous disclosure dated August 10, 2023, regarding the study of investment opportunities in the Republic of Yemen and based on the legal and financial study:

On 10, January 2024 Salalah Mills Company signed an agreement to enter into a partnership by acquiring 50% of the shares of Al-Rayyan Grain Mills and Silos Company and its assets in the Republic of Yemen - Hadhramaut Governorate, the city of Mukalla, with an investment estimated at approximately (2.5 million Omani Riyals), two million Omani Riyals and five hundred thousand only.

Thanking you

تود شركة مطاحن صلاحية ش.ع.ع. إعلام سوق المال وبوصة مسقط ومجتمع المستثمرين بالتالي :-

إحافا للإفصاح السابق بتاريخ 10/8/2023 والمتعلق بدراسة الفرص الاستثمارية في الجمهورية اليمنية وبناءا على الدراسة القانونية والمالية :-

وقعت شركة مطاحن صلاحية بتاريخ 2024/1/10 اتفاقية الدخول في شراكة وذلك عن طريق الاستحواذ على نسبة 50 % من حصص وأصول شركة الريان لمطاحن وصوامع الغلال في الجمهورية اليمنية - محافظة حضرموت - مدينة المكلا باستثمار وقدره حوالي (2.5 مليون ر.ع) أثنان ونصف مليون ريال عماني.

وتفضلو بقبول فائق الاحترام

Secretary of the Board

أمين السر المجلس

